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Enkel fråga till kommunstyrelsens ordf. Mats Gerdau angående konsekvens-, risk- och 
ekonomisk analys i samband med T-banesatsningen   

I samband med undertecknande av T-baneavtalet så kom förslag och frågor upp angående risk-, konsekvens- 
och en mer heltäckande ekonomisk analys. Nackalistans förslag om att inte underteckna avtalet förrän en 
ordentlig analytisk grund fanns, gick inte igenom. Både i kommunstyrelsen och i fullmäktigedebatten hördes 
ledamöter från andra partier som åtminstone instämde i synpunkten att mer analyser behövdes. Från 
kommundirektören kom information om att några sådana analyser redan var under arbete. Min fråga är därför: 

 

• Vilka är de analyser som görs som en konsekvens av T-baneavtalet och när ska de vara klara 
och offentliga?  
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